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Geachte Heer Coenen, geacht college, 

 

In de vergadering van het MPV is besloten een terugkoppeling  te geven op de ‘rapportage 

meerwaarde Burgerij’. Mede door de voorzitterswijziging en de beperkte 

overlegmogelijkheden als gevolg van Covid19 volgt deze terugkoppelen nu pas, doch zijn 

wij van mening dat wij, ondanks dat het rapport definitief is een terugkoppeling moeten 

geven. 

 

Zienswijze van het MPV ten aanzien van de rapportage meerwaarde Burgerij: 

 

• Leden van het MPV krijgen uit hun achterban enerzijds meer en anderzijds andere 

kritiek op de Burgerij dan in het rapport vermeld wordt. Bezoekers en vrijwilligers 

die in de Burgerij verkeren herkennen zich niet of niet in zijn geheel in de 

antwoorden/het rapport. Zij hebben andere ervaringen. 

• Het MPV ervaart de kanttekening dat nader en dieper onderzoek nodig is als 

positief. Het MPV onderschrijft de verwijzing naar andere beleidsdocumenten en 

de kritische kanttekening dat daar meer en explicieter op aangehaakt moet 

worden.  

• Daarnaast stellen wij vraagtekens bij de conclusies doordat in het rapport 

herhaaldelijk vermeld wordt dat de vragen nog verder onderzocht moeten worden, 

ons inziens haalt de rapporteur hiermee zijn eigen rapportage onderuit.  

• Het is een onleesbaar rapport van 112 pagina’s (201 incl. bijlages). Er zijn 18(!) 

aanbevelingen. De aanbevelingen zijn volgens de leden van het MPV niet SMART 

en daardoor wellicht onuitvoerbaar en al helemaal niet meetbaar waardoor er 

onmogelijk op een later tijdstip getoetst kan worden wat er met de aanbeveling is 

gedaan en/of deze het gewenste effect hebben gehad. 

• Hoofdstuk 7 Beleidsadvies. In dit hoofdstuk worden de aanbevelingen omgezet in 

advies, duidelijke acties en actiehouders ontbreken echter.  

• Het MPV neemt een negatief standpunt in t.a.v. de onleesbare en cijfermatige 

rapportage van 206 pagina’s. Ook de eerdere toelichtingsavond stond bol van 

cijfers en was diffuus door de vele cijfers waarmee ‘gegooid’ werd.  
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• Onderzoek is gedaan bij/met mensen die al bekend zijn bij de Burgerij, niet alle 

inwoners van de gemeente. De titel ‘Heeft de Burgerij meerwaarde voor de 

Voerendaalse samenleving’ suggereert dat alle inwoners van Voerendaal 

betrokken moeten zijn bij dit onderzoek. In welke mate is de vraag reëel en 

betrouwbaar? 

 

Het MPV beseft dat dit advies laat gegeven wordt, maar verzoekt het college om aan 

te geven hoe de gemeente de aanbevelingen gaat omzetten in beleid? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Namens het MPV 

Voorzitter H.J. Ernens 

Secretaris A. van Velsen 


